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　　每年的9月10号是教师节：Teachers\' Day, 节日的第一个字母一般大写,并且名词用复数形式,eg: Children\'s day, Women\'s day.如何用英语跟辛苦教育自己的老师说句节日快乐呢?记得哦，是: Happy Teachers\' Day!
　　教师节英语祝福语大全
　　1、虽然我不是您最出色的学生，但您却是我心目中最出色的老师!亲爱的老师，节日快乐!
　　Although I am not your best student, but you are the best teacher in my mind! Dear teacher, happy holiday!
　　2、老师!我相信你爱我是因为我爱你;而你恨我，却是因为你爱我!老师!我爱你，是因为你爱我;我恨你，还是因为你爱我!
　　Teacher! I believe you love me because I love you, and you hate me, but because you love me! Teacher! I love you because you love me; I hate you, or because you love me!
　　3、谆谆教导，萦绕耳旁;深情期望，常挂心上;慈爱如父，不敢相忘;教师节到，祝福送上;愿你老师，快乐健康!
　　To inculcate, linger ear; affectionate expectations, often worry about; father, dare not forget; the teacher\'s day, blessing; wish you happy and healthy teacher!
　　4、希望今天，所有的老师都会从心里微笑，为了桃李满天下!只要老师快乐，我们就快乐!
　　Hope that today, all the teachers will smile from the heart, in order to students everywhere! As long as the teacher is happy, we are happy!
　　5、在这个特别的日子里，我想您说声：节日快乐!愿您在今后的日子里更加健康快乐!
　　In this special day, I think you say: happy holiday! May you be healthier and happier in the days to come!
　　6、老师：每一缕的阳光是我对您的祝福，每一颗星星是我看您的眼睛，每一丝雨牵着我对您深深的思念，想念你。
　　Teacher: every ray of sunshine is my blessing to you. Every star is my eyes. Every trace of rain leads me to miss you deeply and miss you.
　　7、人一生有两任老师，父母教人生，恩师授学业，人生老师含辛如苦，学业老师言传身教。教师节到了，祝天下老师健康平安!
　　Life has two teachers, parents teach life, teacher teach school, teacher of life with symplectic suffering such as teacher, academic teaching. Teacher\'s day has arrived, I wish the world teachers healthy and safe!
　　8、读万卷书，读懂了你高尚的情怀，行万里路，明白了你无私的精神，老师，人类灵魂的工程师，教师节，祝天下老师节日快乐。
　　Read thousands of books, read your noble feelings, travel ten thousand miles, understand your selfless spirit, teachers, engineers of human souls, teachers\' day, happy Teachers\' day.
　　9、如果没有您思想的滋润，怎么会绽开那么多美好的灵魂之花?啊，老师，人类灵魂的工程师，有谁不在将您赞扬!
　　If you don\'t have your thoughts, how can you bloom so many beautiful flowers of the soul? Ah, teacher, the engineer of the human soul, who is not going to praise you!
　　10、您用生命的火炬照亮了我前进的道路，我要衷心对您说一声：谢谢您，老师，教师节快乐!
　　You use the torch of life to light my way forward, I would like to say to you: Thank you, teacher, happy Teacher\'s Day!
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